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Grundejerforeningen Vestager, Ganløse 
 
Bestyrelsesmøde 
 
Tid: 10. februar 2022 
Sted: Vestagervej nr. 27 
 

Deltagere: Bjørn Toftekær, formand 
Trine Meiborg Sloth, kasserer – via mobil 
Torben Larsen, sekretær  
Michael Sjolte, suppleant  
Per Raahauge, suppleant  
 

 

Dagsorden: 1. Planlægning af generalforsamling 
2. Status på fiber nedgravning 
3. Skidthul 
4. Blind vej skilt 
5. Ny græsslåmaskine 
6. Havedag 
7. Henvendelser fra medlemmer, hvis nogen 
8. Eventuelt 

 
 
 

Dagsorden Referat 

1. Planlægning af 
generalforsamling 

Der skal i henhold til vedtægterne, afholdes generalforsamling i marts 
måned hvert år, og i år er Corona’en ikke en hindring.  
Da indkaldelse skal ske med 21 dages varsel til hver parcel, og regnskab 
skal være godkendt, fastsættes datoen til den 31. marts, alternativt den 
30. marts, såfremt vi kan få lokale på Rytterskolen – Trine sørger for 
bestilling. 
 
Til den kommende generalforsamling har bestyrelsen et ønske til en 
justering af vedtægter, så foreningen fremadrettet kan benytte 
elektronisk post som kommunikationsmedie til medlemmerne.  
 

2. Status på fiber 
nedgravning 

Nedgravning af fiber på vejen er forløbet uden de store hindringer og er 
nu afsluttet.  
Bjørn og Torben har foretaget vejsyn med deltagelse af entreprenør og 
kommune. Det blev lovet gravehullerne i vejen vil blive efterfyldt med et 
kørelag efter et års tid af hensyn til sætning. Fortovene havde steder 
hvor der manglede grus efter op og nedlægning, dette er efterfølgende 
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udbedret. Den enkelte parcel har så haft en lille opgave med at feje 
fortov og vej. 
 

3. Skidthul Bestyrelsen har tidligere besluttet at skidthullet ikke skal genåbnes og 
holder fast i den beslutning. Men hvad skal der så ske med arealet? 
Det optimale vil være en løsning der kræver minimal vedligeholdelse, 
men hvad skal vi bruge arealet til? 
Medlemmer opfordres til at komme med forslag til anvendelse. 
 

4. Blid vej skilt For at hindre unødig trafik på Vestagervej har bestyrelsen ansøgt og fået 
tilladelse til opsætning af ”Blind vej” skilt – Dette vil blive bestilt og 
opsat. 
 

5. Ny 
græsslåmaskine 

Der arbejdes på at finde en ny og velfungerende græsslåmaskine 

6. Havedag Bestyrelsen foreslår fælles havedag den 9. oktober 
 

7. Henvendelser fra 
medlemmer, hvis 
nogen 

Der er ikke modtaget nogle henvendelser fra medlemmer. 
 

8. Eventuelt Bestyrelsen foreslår gentagelse af den vellykkede sommerfest, den 3. 
september, men overlader det trygt til festudvalget 
 

Næste møde Dato for næste bestyrelsesmøde fastsættes senere. 
 

 
Ref.: TLA 


